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Zapisnik 8. redne seje odbora VS Komen,

ki je potekala 15. 1. 2016 ob 17.30 v kotidku Kulturnega doma v Komnu.

Prisotni: Mara Gludid, Stojan Saksida, Kristina BoLid, Mojca Senegadnik

Opraviden: Matej Bobid

Dnevni red:

1. Ugotovitev sklepdnosti in sprejem predlaganega dnevnega reda.
2..Predlogi in predstaviwe prireditev v organizaciji VS Komen v naslednjih tednih (planirana
projekcija filma o slikarju Marjanu Miklavcu, moZnost organizacije pustovanja za otroke ...)

3. Plan dela odbora zaleto 2016 - predlogi izvedljivih projektov

4. Razno

Ad 1.

Ugotovljena je bila sklepdnost, dnevni red je bil soglasno sprejet.

Ad 2.
-Y organizaciji odbora VS Komen bo 30. 1.2016 v dvorani kulturnega doma potekala predstavitev

dela slikarja Marjana Miklavca in projekcija dokumentarnega filma o njegovem delu "Kras v
podobah Marjana Miklavca". Za obve5danje o dogodku bomo poskrbeli zletaki zavsa
gospodinjstva na obmodju po5te Komen in po ostalih medijih. Stro5ki obve5danja bremenijo
glavarino.

Za donacijo vina zapogostitev ob koncu vedera je bila zapro5ena klet Vinakras SeZana, kjer so se
pozitivno odzvali.

- Naslednji projekt bo organizacija otro5kega pustovanja na pustno nedeljo, zakateregaje med

va5dani veliko interesa. Nadaljevali bomo z ustaljeno prakso, kar pomeni, daza animacije otrok in

ves program poskrbi Medobdinsko druStvo prijateljev mladine izSeLane. K sodelovanju v programu

bo pristopilo tudi Plesno druStvo Be Funky.



Zapripravo dvorane, tehnidno opremo in pogostitev ma5kar s krofi in pijado ter za obve5danje z
letaki poskrbi odbor VS Komen (iz sredstev glavarine).

Otro5ko pustovanje se bo v dvorani Kulturnega doma v Komnu odvijalo 7 .2.2016 med 15. in 18.
ufo.

- Dobili smo ponudbo za moderirano predavanje lovca na nevihte Marka KoroSca, vendar se zaradi
stro5kov za honorarje za tovrstne prireditve ne moremo odlodati, de stro5ki posamezne prireditve
bremenijo sredstva va5ke glavarine v prevelikem obsegu. lztegarazloga bo potrebno iskati
povezave z obdinskimi druStvi, ki bi prevzela organizacijo tovrstnih dogodkov v dvorani kulturnega
doma, va5ka skupnost sama pa nudi tehnidno podporo in pomod pri obve5danju.

Ad 3.

Glede na plan dela VS Komen zaleta20l6 - 2018 se je potrebno odloditi zaprojel<te, ki bi lahko bili
izvedljivi v leto5njem letu. Najbolj izpostavljeni v planu so:

- Ureditev ekolo5kih otokov:

zaradi nejasnosti glede predvidenih sprememb v zakonodaji glede lodevanja odpadkov in s tem
povezanimi morebitnimi bistvenimi spremembami glede vrste in Stevila ekolo5kih otokov v vasi,
smo sklenili, da s projektom oz. investicijami z naslova glavarine podakamo, dokler ne bo znano do
kak5nih sprememb naj bi pri5lo. Pred kakr5nim koli posegom v ekolo5ke otoke je potrebno, da se na
obdini uredi lastni5ki status zazemlji1da, na katerih so obstojedi otoki Ze postavljeni ali pa poskrbi
za nadomestne lokacije, de bo to potrebno.

- Ureditev javnega prostora s klopmi za druZenje in sprostitev va5danov v Divdih:

uradnega odgovora oz. stali5da Obdine na pobudo odbora VS Komen innazbrane podpise v sklopu
pro5nje za ureditev tega prostora s strani samih va5danov Divd z dne I 6. l0 . 2015, 5e vedno nismo
prejeli.
Va5dani svoje Zelje izpostavljajo Ze nekaj let.
elan na5ega odbora pa je od lastnika parcel dobil informacijo, da bi bil nadeloma pripravljen na
pogovore s pristojnimi na Obdini glede moZnega odkupa ali zamenjave parcel, da bi se omogodilo
va5danom Divd pridobiti prostor zaurejen ekolo5ki otok, dodatna parkiri5da in predvsem potrebni
prostor za druLenje.

Odbor sklene, da na naslednjo sejo povabimo lastnika omenjenih parcel in skupaj oblikujemo
stali5da zaizvedbo tega projekfa v sodelovanju z obdino.

V primeru pozitivnega razpletazavse vpletene in pridobitvi teh parcel, bi lahko izvedli planirano
opremljanje druLabnegaprostora zavallane zurbano opremo (investicije iz naslova glavarine).

- Ureditev va5kega prostora - pisarne VS Komen v Kulturnem domu:

Uradnega odgovora pristojnih na pozive odbora glede razre5itve situacije glede uporabe prostorov v
Kulturnem domu za potrebe va5ke pisarne in prostorov za hranjenje tehnidne opreme za dvorano in
izvedbo raznihprireditev (dopis z20.Il.2015,poziv k odgovoru 10.1.2016) 5e vedno nismo
prejeli, zato nadrtovanih investicij v opremo prostora ne moremo nadrtovati.
Zaradineodzivnosti pristojnih je delo odbora oteLeno, saj so odloditve o investiranju v va5ke
prostore nemogode.
V naslednjih tednih si bo potrebno prizadevati zato, da Lupan oz. obdina definira status posameznih
razpololljivih prostorov v stavbi Kulturnega doma in da odbor VS Komen dobi vpogled v dejansko
izrabo posamemih prostorov glede na dejanske potrebe sedanjih uporabnikov in racionalnost



odloditev obdine glede razpolaganja s temi prostori in upravidenost dodeljevanja prostorov
posameznim subjektom glede potrebe in vrsto delovanja.

- Postopna ureditev oz. izgradnja odprtegajavnega vednamenskega va5kega prostor za rekreacijo.
sprostitev in druZenje vseh generacij v centru Komna:

Tudi pri tem projektu smo 5e zmeraj na mrtvi todki, saj 5e vedno ni konkretnih odgovorov in nadrtov
glede nadrtovane ureditve sredi5da vasi, niti glede moZnosti uporabe in ureditve parcel za Kulturnim
domom zapotrebe aktivnosti va5danov, ki jihizkazujejo Le leta (otro5kaigrala, manj5e
vednamensko igri5de za mladino itd.)

Investicij v ta projekt trenutno ne moremo nadrtovati zaradineodzivnosti lastnika parcel, obdine.

- Organizacija Zbora va5danov:

V mesecu februarju bo potrebno organizirati Zbor va5danov, kjer jim bomo predstavili na5e delo v
preteklem letu, nadrtovane aktivnosti v prihodnjem obdobju in podali pojasnila glede realizacije oz.
nerealiziranih nadrtovanih projektov.Prizadevali si bomo, da bo na Zboru prisoten Zupan, ki bo
odgovarjal na konkretna vpra5anja zainteresiranejavnosti in pojasnil vaSdanom razloge za slabo
odzivnost glede re5evanja konkretnih problemov v Komnu.

V drugem delu ali lodenopa bi organizirali 5e zbor predstavnikov vseh druStev s sedeZem v VS
Komen, da se dogovorimo o moZnostih sodelovanj a pri ruznih va5kih projektih, kot so pustovanje,
kresovanje, distilne akcije, uporaba skupnih javnih va5kih prostorov in podobno.

Obve5danje zletakipo gospodinjstvih v VS Komen bo financirano iz sredstev glavarine.

Ad 4.

V decembru izvedene prireditve v organizaciji VS Komen (predstavitev inruzstava "Klemen
Bandelj photography" , PriLig praznidnih ludk in BoZidna trLnica) so bile dobro obiskane in s strani
mnogih va5danov pohvaljene.
Odbor 5e posebej pohvali zavzetost dlanice Kristine BoZid, ki je uspela v praznidno dogajanje
vkljuditi nalrazliEnej5e ponudnike in nastopajode.

Zahvalavelja vsekakor'tudi vsem posameznikom in druStvom, ki so nam pomagali pri izpeljavi
prireditev.

Seja se je zakljudilaob 19. uri.

zapisala

V vednost:

obdinska svetnika JoZe Strnad in Boris Budal ffi€ffi#


